
Sammandrag av protokollet från årsmötet på  Wångens Wärdshus 
 

Efter intagen lunch, som deltagarna blev bjudna på, inleddes mötet med att Elisabeth Vykander 

hälsade alla hjärtligt välkomna till det första fysiska mötet sedan mars 2020. Därefter gav hon ordet 

till Olof Wallgren, som kom att leda mötet. Olof Wallgren började med att presentera sig själv, och 

berättade bl a att han är verksam som fritidspolitiker, som ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden. 

Olof erbjöd sig även att svara på eventuella frågor från mötesdeltagarna, gällande ärenden som 

behandlas i nämnden. 

Som mötesordförande valdes Olof Wallgren och Britt Larsson som sekreterare. 

Årsmöte inleddes med en parentation över avlidna medlemmar. För att minnas de avlidna tändes 

ett ljus och hölls en tyst minut. 

Därefter behandlades stadgeenliga frågor såsom Styrelsens årsberättelse, resultat- och 

balansräkningar etc. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

Nästa punkt på dagordningen var val. 

Styrelse Elisabeth Vykander ordförande på ett år. Gudfast Hellby, Siv Magnusson, Ingrid Hestner 

som övriga styrelseledamöter på två år fyllnadsval av Uno Nilsson för ett år, (Gunilla Selander, Kia 

Rydell har ett år kvar). 

Revisorer och ersättare Tomas Janhagen och Sven Jernberg ordinarie samt 

Sonja Hansson som ersättare. 

Valberedning Gun Boström, Christer Byström, Karin Rickardsson och Göte Norlander, med Gun 

Boström som sammankallande. 

Distriktets valberedning Kia Rydell som ledamot i distriktets valberedning 

Hörselombud Ove Jönsson, ersättare Jan-Olov Jonsson, ett år 

Trafikombud Sune Rickardsson 

Mötesvärdinnor/värdar: 

Aspås: Britt Larsson,Mats Eriksson, Sonja Nilsson 

Krokom: Birgitta Gustafsson sammankallande, Ingrid Bevan, Märit Jönsson Sigrid Berglund 

Rödön: Carola Jonsson sammankallande, Märta Gunnarsson, Anna-Carin Stuenes Karlsson 

Ås: Kia Rydell, Britt-Marie Persson, Solveig Nilsson 

Kälen: Karin Olsson, Märit Jönsson, Siv Magnusson 

Dvärsätt: Ann-Marie Wikèn, Evy Hallström, Vanja Eriksson 

Nälden: Elisabeth Vykander, Gun Boström, Ingegerd Vestlund. 

Olof Wallgren tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade årsmötet 

avslutat, varefter Elisabeth Vykander tackade presidiet med vackra blommor. 

Efter årsmötet informerade Britt Larsson, ledamot i KPR (Kommunala Pensionärs Rådet), och de 

senaste medborgardialogerna. Se hela informationen på hemsidan. 

Olof Wallgren svarade, som tidigare utlovats, på frågor från mötesdeltagarna. 

Avslutningsvis kommenterade Elisabeth Vykander verksamhetsplanen och uttryckte förhoppning om 

att planerade aktiviteter kommer att fullföljas. 

/Gudfast Hellby 

 

Datum: 2021-06-23 


